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Az elmúlt száz évben körülbelül százezren szereztek diplomát hazánk legnagyobb felsőoktatási intézményében. 
Közülük több mint tizenkétezren ma is szoros kapcsolatot ápolnak Alma Materükkel az Alumni Központon 
keresztül.  Hetente jelentkező sorozatunk három-három, ma már sikeres egykori egyetemi hallgatót mutat be. 
  
 
Scarlett O’Hara az egyetemről 

  
Mostanában a Békéscsabai Jókai Színházban Neil Simon Mezítláb a parkban című vígjátékának főszereplőjeként, 
a Budapesti Operettszínházban pedig a Fame - A hírnév ára, az Elfújta a szél, a Mozart és a Marie Antoinette 
darabokban csillogtatja színészi tehetségét Gubik Petra, aki az X-Faktorból és a Sugarloaf zenekarból is ismerős 

lehet sokaknak. Mindig is a színpad vonzotta, már középiskolásként tagja volt Kisvárdán a Doktorock 
Színtársulatnak, nyaranta a Várszínházban léptek fel. Már akkor a Színművészeti Egyetemre vágyott, de érettségi 
után azt tanácsolták neki: tanulja még inkább a szakmát, és később térjen vissza! Ez után egyértelmű lett számára, 
hogy követi bátyját a Debreceni Egyetemre. 
  

 
 
Néprajz-muzeológia szakot választottam a népi kultúra iránti vonzalmam miatt, és egyáltalán nem bántam meg! 18 
évesen úgy érkeztem Debrecenbe, hogy mindent ki akartam próbálni. Kollégista lettem, ott voltam a gólyatáborban, 
sőt a következő évben már mentoráltam is az elsőéveseket. Szívem csücske volt a Kikötő, a Lovarda, de soha nem 
felejtem el a menza-partykat sem. Olyan terveim voltak, hogy a média-kommunikáció szakot is elvégzem, nyelveket 
tanulok, sőt a Hallgatói Önkormányzatba is bekapcsolódtam volna, de elsodort a színház – meséli a fiatal 
színésznő. 
  
Ahogy elvégezte az első félévet, főszerepet kínáltak neki a békéscsabai színházban, így ettől fogva a vonatozásról 
szólt a 19 éves lány élete. Egy időben végezte ott a színiiskolát, Debrecenben pedig az egyetemet. Ahogy 
visszaemlékszik: egy éve csak a kérvényekről szólt, egyéni tanrend alapján, külön egyeztetett időpontokban 
vizsgázott. 
  
- Ezek az évek megtanítottak arra, hogy ha igazán akarsz valamit, elérheted! Ha kitartasz az álmaid mellett, és 
teszel is értük, akkor valóra válnak, de arra senki ne várjon, hogy a sült galamb majd a szájába repül! Ezzel mind 
a mai napig így vagyok, ezért jelentkeztem kétszer is az X-Faktorba, majd lettem a Sugarloaf énekesnője. Imádom 
a színpadot és a színházi szerepeimet is, de tudom, hogy adós vagyok még egy nyelvvizsgával, éppen arra 
készülök. Közben a Színművészeti Egyetemről se tettem le, felvételizem újra, drámainstruktor szakra!  
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